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Številka: 900-55/2023 

Datum:  10. 1. 2024 

 

Zadeva: Odgovori na vložene pobude in vprašanja iz 11. seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, 18. 

12. 2023  

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je na seji ustno podala  

vprašanje št. 351/10: 

Javni zavodi se morajo do naslednjega tedna prijaviti na shemo javnih del, zato me zanima, glede na 

to, da smo mestni svetniki prejeli prošnjo vsaj ene od osnovnih šol v ptujskem šolskem okrožju, če je 

kakšno zagotovilo s strani občine, še preden se zaključi javna razprava, če se lahko računa na to? 

Odgovor: Na seji mestnega sveta je bil podan odgovor, da smo šolam podpisali 5 % soudeležbo pri javnih 

delih. 

Pripravila: Nuška Gajšek, županja 

 

Maša Goričan, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je na 11. seji posredovala  

pobudo št. 352/11: 

Dajem pobudo za posodobitev voznega reda mestnega avtobusa, in sicer naj se med delavniki 

dodatno uvede vsaj ena povezava na liniji mestno jedro od avtobusne postaje Ptuj do postajališča 

Terme Ptuj med 9.30 in 12.00. 

Utemeljitev: Veliko občanov opravlja v dopoldanskem času v Termah Ptuj specialistične preglede in 

terapije, na katere bi se lahko peljali z mestnim avtobusom, vendar pa to ni mogoče med 9.30 in 12.00, 

zato predlagam uvedbo dodatne povezave. 

Odgovor: Uvrstitev dodatne povezave mestnega javnega prevoza na podlagi analize stanja in v trenutnem 

obsegu izvajanja linije ni možna. Ob izvedbi integracije s šolskimi in medkrajevnimi linijami se bo preučila 

možnost ureditve. 

Pripravil: Dalibor Markež 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resni.ca je posredoval 

pobudo št. 353/11: 

Zanima me, ali je MO Ptuj in Zavod za turizem nagovarjal ali vzpodbujal lokalne ponudnike za pripravo 

hrane, da bi le-ti to tržili tudi na mestnih ulicah v prazničnem času? 

Ptuj je zelo lepo okrašen in s tem privablja ljudi iz sosednjih krajev, a težava je v tem, da obiskovalcem 

ponujamo samo napitke in sladki program. Veliko obiskovalcev javno izpostavi nezadovoljstvo nad 

tem, da ni popolnoma nobene ponudbe hrane. 

Odgovor: Vse hišice ali večina njih imajo ponudbo hrane, od pomfrija, koketov, hot dogov, vsega. Ampak jih 

spodbujamo, da to malo bolj na veliko napišejo, da bodo ljudje vedeli, da lahko pristopijo. Tako da, v hišicah 

hrana je. 

Pripravila: Nuška Gajšek, županja 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resni.ca je posredoval 

pobudo št. 354/11: 
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Zakaj delovni čas prazničnih stojnic v petek in soboto ni organiziran do 24.00? Prav tako bi lahko k 

sodelovanju povabili mlade lokalne glasbenike, za katere bi bila to edinstvena priložnost, da se 

predstavijo širši publiki. 

Odgovor: Redno smo v komunikaciji s ponudniki na Mestnem trgu in potrebam prilagajamo delovni čas, 

kolikor je to mogoče v skladu z dovoljenji vezanimi na prireditev.  

Pripravila: Tanja Srečkovič Bolšec, Zavod za turizem Ptuj 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

vprašanje št. 355/11:  

Kaj se zgodi z lesom prazničnih dreves, ki stojijo v mestnem jedru? 

Ker imamo v mestnem jedru okrašene velike iglavce, me zanima, kaj se zgodi z drevesi in njihovim 

lesom po tem, ko drevesa odslužijo svoj namen. V kolikor ni predvidene porabe lesenega dela dreves, 

istočasno predlagam, da se debla smiselno uporabijo kot površine za druženje (sedišča, plus 

centralna »miza« v obliki štorov) in se jih namesti na javne površine, v kolikor pravila dopuščajo, npr. 

na Panoramo ali pa na katero od drugih frekventnih javnih površin. 

Odgovor: Vsa odslužena drevesa se ustrezno reciklirajo. Smrekice, ki se nahajajo v loncih se presadijo v 

naravo. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

vprašanje št. 356/11: 

Ali obstajajo kakšne omejitve pri novogradnjah, kadar je govora o izgledu hiš v širšem mestnem 

jedru? 

Name so se obrnili občani, ki jih zanima, če obstajajo kakšne omejitve pri izgledu hiš / novogradenj, ki 

se nahajajo v širšem mestnem jedru. Kot primer slabe prakse navajajo hišo / kompleks na Tihi poti. 

Odgovor: Območje ob Tihi poti se po Občinskem prostorskem načrtu Mestne občine Ptuj (v nadaljevanju: 

OPN) nahaja v delu enote urejanja prostora CE26 – 2 PTUJ – območje četrtne skupnosti CENTER, Ptuj – ob 

potoku Grajena, na katerem je podrobnejša namenska raba SS – stanovanjske površine. V skladu z določili 

OPN je na podrobnejši namenski rabi SS – stanovanjske površine dopustna dejavnost bivanja, v skladu s 

prilogo 1 OPN pa so dopustne enostanovanjske hiše. Po tipologiji namembnosti in oblikovanja so dopustne 

stavbe tipa S1 (starejša podeželska stavba – streha je lahko le simetrična dvokapnica z naklonom med 35 in 

45 stopinj), S3 (sodobna stanovanjska stavba – tukaj je lahko streha poleg simetrične dvokapnice tudi ravna 

ali enokapna, če jo dopuščajo veljavni varstveni predpisi). OPN v 49. členu določa pogoje glede lege, tlorisne 

in višinske zasnove, strehe in fasade dopustnih tipov stavb. Pri gradnji pa je treba upoštevati tudi pogoje glede 

odmikov od parcelnih meja sosednjih zemljišč ter predpisan faktor zazidanosti in izrabe parcele, zagotoviti pa 

je treba tudi zadostno število parkirnih mest. 

Območje ob Tihi poti se nahaja na območju kulturnega spomenika:  Ptuj - arheološko najdišče Levi Breg in v 

vplivnem območju kulturnega spomenika: Ptuj – Grad, zato je za posege na to območje v skladu z OPN (75. 

člen) potrebno pridobiti kulturnovarstvene pogoje in kulturnovarstveno soglasje. Prav tako za kulturne 

spomenike in njihova vplivna območja veljajo prostorski izvedbeni pogoji, kot jih opredeljujejo varstveni režimi 

konkretnega akta o razglasitvi kulturnega spomenika. Na osnovi navedenega lahko zaključimo, da je 

sodobnejše oblikovanje stanovanjskih hiš z ravnimi in enokapnimi strehami na območju ob Tihi poti in ob ulici 

Ob Grajeni dopustno, če se tako odloči pristojen Zavod za varstvo kulturne dediščine na podlagi opredeljenih 

pogojev v varstvenem režimu, saj kot je navedeno v 49. členu OPN je »ravna ali enokapna streha dopustna, 

če jo dopuščajo veljavni varstveni predpisi«.    

Pripravila: Urška Jambrovič 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 357/11: 

Podvprašanje na svetniško vprašanje 350/10. Ali bi bilo mogoče razširiti starostno kategorijo, ki je 

sedaj do 35. leta, na do 40. leta? 
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Ker se starostna meja za selitev v lastni dom zmeraj bolj pomika navzgor, me zanima, če bi se lahko 

pomaknila starostna meja za upravičenost do subvencije za komunalni prispevek ob gradnji zvišala za 

5 let, na 40 let. Kdo je skrbnik upravljanja z mobilno aplikacijo (skrbi za njeno delovanje)? 

Odgovor: Pri določitvi vsebine osnutka Odloka o subvencioniranju komunalnega prispevka za mlade in mlade 

družine v Mestni občini Ptuj smo  izhajali iz odlokov občin, ki takšne subvencije že imajo, z nekaj manjšimi 

spremembami. Pojem mlade družine imajo občine različno definirane, zato smo pri določitvi meje izhajali iz 

povprečja primerljivih odlokov. Za mlade se je tako v osnutku Odloka predlagalo osebe, ki niso stare več kot 

34 let, za mlade družine pa družine z vsaj enim otrokom, v kateri nobeden od staršev ni star več kot 34 let, ne 

glede na starost otrok. Odbor za finance je takrat soglasno predlagal, da se starost, določena v 2. členu 

odloka, dvigne na 35 let. Enak predlog je podala tudi Komisija za mladinska vprašanja Mestne občine Ptuj, ki 

se je prav tako seznanila z osnutkom odloka. Navedenemu predlogu smo sledili ter tako določili starostno 

omejitev na 35 let (v drugem členu predloga odloka).  

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 358/11: 

Podajam predlog, da Mestna občina Ptuj pripravi seznam sten/zidov na javnih prostorih, ki so v 

občinski lasti in katere bi lahko poslikali z umetniškimi grafiti ali murali. 

Podajam zgoraj omenjeni predlog z namenom, da se po eni strani razbije aktualno monotonost sten in 

zidov na območju MO Ptuj, po drugi pa bi lahko preko razpisa ali aktivirali lokalne ali pa privabili tuje 

umetnike, da bi lahko prispevali svoj umetniški odtis na Ptuju. 

Odgovor: V preteklosti smo prejeli že več vlog za umestitev grafitov na javne površine, prav tako smo na 

pobudo posameznikov, ki so hoteli poslikati javne površine/zidove, naleteli na nestrinjanje s strani ZVKDS-ja, 

na predlog poslikav javnih sten/zidov z grafiti nismo uspeli pridobiti pozitivnega soglasja. Vsako vlogo smo 

obravnavali  posebej in se odločali tudi na podlagi mnenj/soglasij pristojnih strokovnih služb. Nekatere pobude 

so bile realizirane, tiste, ki so bile umeščene v staro mestno jedro, pa ne.  

Pripravila: Tadej Zorec in Jasmina Krajnc 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 359/11: 

Podajam predlog, da se preveri možnost oddaje tržničnega gostilniškega prostora v brezplačni/ 

stroškovni najem Šolskemu centru Ptuj, Šoli za ekonomijo, turizem in kmetijstvo. 

Kot je že praksa po nekaterih drugih slovenskih mestih (primer: restavracija Sedem v Mariboru, ki 

deluje kot učna restavracija Višje šole za gostinstvo in turizem in je v uvrščena tudi na Michelin Guide 

ter je na seznamu Gault&Millau), predlagam, v kolikor obstaja interes tudi na strani izobraževalne 

ustanove, da se razmisli o možnosti brezplačne, oziroma, stroškovne oddaje gostilniškega obrata na 

tržnici. Obrat bi na ta način deloval kot šolski obrat, kjer bi se lahko preko različnih načinov udeležbe v 

delovnem procesu, dijaki urili tudi v podjetniški praksi. Različni programi bi lahko pokrivali različne 

segmente delovnih aktivnosti. V kolikor bi bilo mogoče pridobiti še projekta sredstva, bi morda lahko 

razmislili tudi o nadgradnji gostilniškega obrata v manjši restavracijski obrat, ki bi nudil, npr. hladne 

malice za zaposlene. 

Odgovor: V zaključni fazi je postopek oddaje poslovnih prostorov po javnem zbiranju ponudb za oddajo 

poslovnega prostora za izvajanje gostinskih storitev na Mestni tržnici. Izvajalec je izbran za obdobje petih let in 

bo gostinski lokal prevzel z januarjem 2024.  

Pripravila: Klavdija Petek 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

vprašanje št. 360/11: 

Podajam vprašanje, če se je kot enega od morebitnih ukrepov za pomoč pri sanaciji onesnažene 

zemljine na ptujskem področju razmislilo/se razmišlja o možnosti zasaditve industrijske konoplje kot 
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ene izmed rastlin, ki se lahko uporabi za odstranjevanje težkih kovin iz onesnažene zemlje 

(fitoremediacija)? 

Odgovor: V postopku priprave Občinskega programa varstva okolja MO Ptuj za obdobje 2022-2027 smo s 

strokovnjaki preverjali tudi stanje tal na območju MO Ptuj. Glede težkih kovin je bilo izpostavljeno, da analize 

tal ne kažejo onesnaženosti, ki bi jo bilo potrebno posebej obravnavati, saj so v nizkih koncentracijah tudi 

težke kovine pomembne kot mikrohranila za rastline, toksične pa bi bile le v velikih količinah. Po mnenju 

strokovnjakov KZS Ptuj so tla na območju MO Ptuj primerna za kmetijsko pridelavo. Stanje bi se lahko 

spremenilo po nedavnih poplavah, a v času, ko je poplavljala Meža na Koroškem in s sabo nosila največ 

škodljivih sedimentov, na območju MO Ptuj nismo imeli večjega razlivanja Drave po kmetijskih površinah. Do 

sedaj torej pri nas ni bilo ugotovljenih visokih koncentracij težkih kovin. V primeru, če bi se takšne 

koncentracije ugotovile, pa bi bilo vsekakor potrebno ukrepati, po nasvetu strokovnjakov tudi s sanacijo z 

bioremediacijo ali fitoremediacijo, kar pa je oboje še v fazi preizkušanja.  

Pripravila: mag. Zdenka Bezjak 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 361/11: Cesta v Brstje  

Promet narašča, vozniki vozijo prehitro. Četrtna skupnost Jezero je dala nešteto pobud v prejšnjem 

mandatu za izboljšanje varnosti, vendar se ni nič naredilo. Predlagam ležeče policaje in stacionarni 

radar, do takrat pa redne kontrole hitrosti s strani redarstva. 

Odgovor: Pobudi svetnice v zvezi z nadzorom hitrosti vožnje na območju ČS Jezero, s težiščem v Brstju smo 

skozi vso leto dosledno sledili in izvajali nadzor hitrosti vožnje na LC 328102 Brstje pri hišni številkah 1 in 15, 

na LC 328111 Belšakova ulica pri Domu krajanov, na JP 830031 K jezeru in na G1-2 Ormoška cesta. Slabše 

stanje je ugotovljeno na LC Brstje in na Belšakovi ulici, kjer kljub postavljenim hitrostnim oviram, ugotavljamo 

večje število kršitev zaradi prekoračitve najvišje dovoljene hitrosti vožnje 30 km/h. Za navedeno pobudo bo 

Tehnična komisija za urejanje prometa ponovno izvedla ogled stanja na terenu in pripravila predloge za 

ureditev. 

Pripravila: Aleš Gregorec in Robert Brkić 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 362/11: Adventni sejmi  

Veliko je kritik in primerjav krajanov glede ponudbe v decembru med bližnjimi kraji, zato naj Zavod za 

turizem pripravi primerjavo vloženih sredstev in ponudbe za bližnje kraje in mesta (Varaždin, Čakovec, 

Maribor, Celje, Slovenska Bistrica, Lenart). 

Odgovor: Pripravimo do marčevske seje. 

Pripravila: Tanja Srečkovič Bolšec, Zavod za turizem Ptuj 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 363/11: 

Okrasitev mesta je vsako leto boljša, vendar kljub večim pobudam v prejšnjem mandatu, se še vedno 

krasi zgolj mestno jedro. Predlagam, da se naslednje leto okrasitev uredi po Ormoški do Supermesta, 

potem pa vsako leto še dodatno ulico. 

Odgovor: Vizija novoletne krasitve je skoncentrirana na krasitev območja starega mestnega jedra, saj s tem 

privabimo ljudi na skoncentrirano območje širšega starega mestnega jedra Ptuja. Širitev novoletne okrasitve 

izven mestnega jedra je pogojena s finančnimi zmožnostmi. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 364/11: 

Predlagam sestanek na temo oskrbe brezdomnih živali na relaciji JSP, d.o.o.-društva-županja- 

zainteresirani svetniki, da razrešijo morebitne težave pri oskrbi le teh. 
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Odgovor: V začetku leta 2024 bo na Mestni občini Ptuj organiziran sestanek z Javnimi službami Ptuj d.o.o., 

društvi in ostalimi na temo problematike oskrbe zapuščenih živali. 

Pripravila: Alenka Bezjak 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 365/11: 

Podajam pobudo, da se organizira sestanek s predstavniki ZVKD, zaradi njihovih nerazumljivih 

zahtev prihaja do podražitev investicij - obnov na objektih in infrastrukturi v MO Ptuj, kar posledično 

zelo vpliva na finančno stanje MO Ptuj. 

Odgovor: V Mestni občini Ptuj smo 23. maja 2023 organizirali javno tribuno, na katero smo povabili 

predstavnike Zavoda za varstvo kulturne dediščine. Na dogodku so bila predstavljeni izzivi, s katerimi se 

občani, podjetja oz. občina srečujemo pri obnovi ali ureditvi nepremičnin. Predstavniki zavoda so odgovarjali 

oziroma obrazložili pogoje, ki jih podajajo za konkretne investicije in projekte.     

Pripravila: Jasmina Krajnc  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 366/11: 

Podajam pobudo, da se posredujejo informacije v zvezi nadzora delovanja Komunalnega podjetja Ptuj, 

d.d., ki ga je izvedla notranja revizijska služba SOU Spodnje Podravje na podlagi sklepa kolegija 

županov Spodnjega Podravja. 

Odgovor: Iz SOU so sporočili, da je poročilo svetovalne naloge bilo prejšnji teden posredovano županom. 

Smo ga pa objavili tudi pod informacijami svetnikom. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala 

pobudo št. 367/11: 

Ali se razmišlja o uvedbi turističnega vlakca v starem mestnem jedru v prihodnjem obdobju? V kolikor 

ste do vprašanja v sklopu občinske uprave in pristojnih služb opredeljeni, nas zanimajo razlogi 

za/proti uvedbi. 

Odgovor: Konkretni dogovori s ponudnikom turističnega vlakca so že potekali, letos pred poletjem, vendar se 

ponudnik na koncu ni odločil za Ptuj in je ostal na dolgoletni lokaciji. 

Pripravila: Tanja Srečkovič Bolšec, Zavod za turizem Ptuj 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina skupina Gibanje Svoboda je posredovala 

pobudo št. 368/11: 

V mesecu septembru smo naslovili vprašanje na temo preplastitve Zagrebške ceste. Kljub odgovoru 

občinske uprave, da bo izvedena preplastitev vozišča od hišne številke Zagrebška cesta 53 do 65 v 

sklopu vzdrževalnih del na območju občinskih cest pred zimsko sezono. Ugotavljamo, da navedeno ni 

izvedeno. Zanima nas razlog in reševanje zapisanega. 

Odgovor: Za navedeno pobudo je ureditev naročena pri vzdrževalcih občinskih cest podjetju Javne službe 

Ptuj, d.o.o. Zaradi povečanega obsega del ob koncu leta na drugih občinskih cestah navedena dela niso bila 

izvedena. Izvedba je planirana v spomladanskih mesecih v naslednjem letu. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala 

pobudo št. 369/11: 

V mesecu maju smo naslovili pobudo na temo postavitve posode za odpadke na stičišču cest Ob Dravi 

in Zagrebški cesti, kljub odgovoru, da se bo določilo lokacijo postavitve koša, omenjene rešitve do 

sedaj še nismo zaznali v okolju. Zanima nas status reševanja zapisanega. 

Odgovor: Območje Ptuja smo v zadnjih letih nasičili s postavitvami novih košev po celotnem območju Mestne 

občine Ptuj. Glede na to, da sama postavitev koša ne predstavlja večjega finančnega vložka, vzdrževanje in 
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pobiranje smeti pa na letni ravni predstavlja zavidljivi znesek, ki bi ga bilo smiselno porabiti za druge 

pomembnejše zadeve, bomo celovito pristopili k reševanju problematike. Na območjih, kjer košev ni, se bodo 

na novo postavili, kjer pa jih je preveč, pa bo potrebno posamezne tudi odstraniti, s tem bomo racionalizirati 

sredstva, ki so namenjena za ta del gospodarskih javnih služb. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala 

pobudo št. 370/11: 

Predlagamo, da se na Puhovem mostu zamenja del dotrajane razsvetljave. 

Odgovor: Pobudo smo posredovali vzdrževalcu javne razsvetljave na območju Puhovega mostu. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala 

pobudo št. 371/11: 

Prosili bi za posredovanje analize obstoječih delovnih mest in organizacije s strani družbe Kadring 

d.o.o. (izhajajoč iz obrazložitve osnutka Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in 

nalogah Občinske uprave Mestne občine Ptuj – skrajšani postopek – predlog za obravnavo na 9. redni 

seji Mestnega sveta Mestne občine Ptuj). 

Odgovor: Medtem ko je sprejem odloka o nalogah in organizaciji občinske uprave v pristojnosti mestnega 

sveta (2. alineja drugega odstavka 29. člena v zvezi z drugim odstavkom 49. člena Zakona o lokalni 

samoupravi), pa sta podrobnejša notranja organizacija in sistemizacija delovnih mest v pristojnosti župana 

(50. člen Zakona o lokalni samoupravi). Analiza podjetja Kadring d.o.o. se osredotoča na analizo notranje 

organizacije in sistemizacije obstoječih delovnih mest, torej na področje, ki je predmet urejanja akta o 

sistemizaciji. Sprememba sistemizacije delovnih mest pa je po predhodni pridobitvi ne zavezujočega mnenja 

sindikata, avtonomna odločitev delodajalca, katerega pravice in dolžnosti v upravi lokalne samouprave 

izvršuje župan kot predstojnik. Navedeno izhaja že iz 55. člena Statuta Mestne občine Ptuj in tretjega 

odstavka 20. člena Odloka o organizaciji in nalogah Mestne uprave Mestne občine Ptuj, pa tudi iz veljavne 

zakonodaje (prvi odstavek 40. člena Zakona o javnih uslužbencih, 10. in 22. člen Zakon o delovnih razmerjih v 

povezavi s 5. členom Zakona o javnih uslužbencih, …).  

Mestni svet Mestne občine Ptuj je na obrazložen predlog županje, Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o organizaciji in nalogah Občinske uprave Mestne občine Ptuj (Uradni vestnik Mestne občine Ptuj, št. 

11/2023), na seji dne 23. 10. 2023, sprejel. Posledično je stopil v veljavo dne 23. 11. 2023. Po predhodno 

uveljavljeni spremembi odloka, je dne 8. 12. 2023 začel veljati še Pravilnik o spremembah in dopolnitvah 

Pravilnika o notranji organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v Občinski upravi Mestne občine Ptuj, št. 007-

13/2021-54 z dne 7. 12. 2023, ki se uporablja od 1. 1. 2024. Niti seznanitev sindikata z analizo delovnih mest 

v postopku reorganizacije ni predpisana, kot to pojasnjuje sodna praksa (npr. VDSS Sodba X Pdp 763/2017 z 

dne 12. 10. 2017), zato je glede na zgoraj pojasnjeno razmejitev pristojnosti, še toliko bolj razumljivo, da tudi 

seznanitev mestnega sveta z analizo delovnih mest ni predvidena. Tudi sicer pa je postopek sprejemanja 

odloka zaključen. Ob vsem navedenem gre na koncu ponovno poudariti, da so za konkretno reorganizacijo 

odločilni drugi razlogi in ne priporočila podjetja Kadring d.o.o. 

Pripravil: Alen Jevtović, direktor mestne uprave 
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